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Årsmötesprotokoll vid 
Bygdegårdsföreningen Societetshuset Källör 2024-03-10

Plats: Källör

Närvarande:  12 st.

1. Årsmötets öppnande: Ordförande Hasse Ridderstolpe öppnade mötet kl. 13.10.

2. Val av mötesordförande: Erik Walldén valdes som ordförande för årsmötet.

3. Val av mötessekreterare: Siv Landström valdes som sekreterare för årsmötet.

4. Fastställande av röstlängd: Årsmötet beslutade att låta den avprickade förteckningen över 
närvarande medlemmar gälla som röstlängd (bil. 1).

5. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes (bil. 2).

6. Val av två justeringsledamöter att jämte ordföranden justera årsmötets protokoll: 
Årsmötet valde  Margareta Wingqvist  och Christer Wingqvist att jämte ordföranden justera 
årsmötets protokoll.

7. Godkännande av kallelsen: Kallelse skall enligt föreningens stadgar vara medlem tillhanda 
senast 14 dagar före årsmötet. Siv Landström informerade att kallelse skickats via mail till 
dem som meddelat en mailadress den 25 februari. Resterande postades eller delades ut i 
respektive medlems brevlåda veckan före (bil. 3).

Kallelsen godkändes av årsmötet.

 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisning över det gångna 
räkenskapsåret: Hasse Ridderstolpe gick igenom verksamhetsberättelsen. De olika 
gruppledarna informerade om sina grupper. Siv passade på att väva in 
verksamhetsplaneringen på en gång i redovisningen av parkgruppen. I frånvaro av Janne Lind 
(kassör) gick Hasse Ridderstolpe igenom den ekonomiska redovisningen (bil. 4, 5 och 6).
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Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens verksamhetsberättelse och rapporten över 
räkenskapsåret. 

9. Revisorernas berättelse:  Örjan Ersson läste upp revisorernas berättelse. Bokföringens 
kvalitet är enligt revisorernas bedömning utmärkt. Ingenting fanns att anmärka på så 
revisorerna föreslog årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den tid som revisionen 
omfattar (bil. 7).

10. Frågan om fastställande av resultat- och balansräkning: Årsmötet beslutade att fastställa 
resultat- och balansräkning.

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter: Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet.

 
12. Beslut med anledning av föreningens vinst eller förlust enligt den fastställda 

balansräkningen: Årsmötet beslutade att överskottet från 2023 års resultat förs över till år 
räkenskaperna för 2024.

 
13. Redovisning av budget- och verksamhetsplan: Hasse Ridderstolpe informerade om budget 

och verksamhetsplan för 2024 (bil. 8). 

Likviditetsbudgeten visar på ett överskott; IB (ingående balans) + likvida medel + överskott 
blir 592.075 kr vid årets slut (bil. 9). 

Årsmötet diskuterade behovet av räntebärande kapitalplacering samt användning av det 
ansamlade kapitalet i en investeringsplan.

Årsmötet fastslog budget och verksamhetsplan för år 2024.

14. Bestämmande av ersättning till styrelseledamöter och revisorer: Årsmötet beslutade att 
som tidigare år, ingen ersättning skall utgå till styrelse eller revisorer.

15. Val av ordförande i föreningen: Valberedningen föreslog Hasse Ridderstolpe som fortsatt 
ordförande 2024.

16. Styrelsemedlemmar valda för år 2024-2025, valberedningens förslag
Siv Landström, ledamot            omval 2024-2025
Linnéa Andersson McConnell, ledamot     omval 2024-2025
Kajsa Nilsson Hutchinsson, ledamot            nyval 2024-2025
Sabine Lind, suppleant  omval 2024-2025
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Övriga styrelseledamöter samt suppleanter:
Janne Lind, ledamot 2023-2024
Jacob Spangenberg, ledamot 2023-2024
Jens Persson, ledamot 2023-2024
Mia Broman, suppleant 2023-2024
Anna-Lena Lindgren Jorlin, suppleant 2023-2024

17. Val av revisorer samt suppleant: Örjan Ersson (omval) och Peter Sjöblom (omval) föreslogs 
av valberedningen till revisorer, båda på 1 år. Lisa Norén föreslogs som suppleant på 1 år. 
(bil. 10).

Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag (bil. 10) under punkterna 15, 16 och 17.

18. Val av ombud och suppleanter till bygdegårdsdistriktets stämma: Årsmötet beslutade att 
styrelsen väljer ombud och suppleant till bygdegårdsdistriktets stämma.

19. Val av ombud till övriga föreningar: Årsmötet beslutade att styrelsen vid behov väljer 
ombud till övriga föreningar.

20. Val av valberedning: Årsmötet beslutade på styrelsens förslag att välja Per Ingemarsson 
(sammankallande), Torben Gille och Monica Wänéus. 

21. Beslut om eventuella regler och belopp för nästkommande års årsavgift: Nuvarande 
medlemsavgift är 150 kr per person och 250 kr per familj.
Till årsmötet hade det inkommit ett förslag om höjning av medlemsavgiften med 20 %, 180 kr 
per person och 300 kr per familj. 

Årsmötet beslutade att nuvarande nivåer på medlemsavgiften fortsatt gäller även nästa år.

22. Framställningar och förslag från styrelsen och från medlemmar som inkommit till styrelsen 
före årsmötet: Ett förslag hade inkommit; möjlighet att rabattera hyra av lokal till medlem 
som jobbat mycket på Källör.

Årsmötet fastställde att det är rimligt att kunna få rabatt när en medlem som arbetat 
ideellt på Källör en viss mängd timmar önskar hyra någon av lokalerna.

Beslutades att styrelsen får mandat att jobba vidare med frågan. Man tar fram ett regelverk 
och får göra bedömning att det kommer att fungera.
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23. Vid årsmötet väckta frågor: Inga övriga frågor väcktes vid årsmötet.
 

24. Årsmötets avslutande: Årsmötet avslutades kl. 14.20 med att årsmötesordföranden tackade 
de medlemmar som kommit och styrelsens ordförande tackade Erik Walldén.

  

Vid anteckningarna Ordförande
Siv Landström Erik Walldén

Justerare Justerare
Margareta Wingqvist Christer Wingqvist

           


